
Referat 

Skolebestyrelsesmøde 5.10.2020 kl. 18.30-20.30 virtuelt 

på Teams 
Afbud: Iben, Lene 

 Dagsordenspunkt tid Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden  5  

2.  Nyt fra elevrådet 5 Heidi orienterede om, at elevrådet 

er kommet godt fra start.  
Emma 6. kl. er valgt som formand 

og Andrea 6. kl. som 

næstformand. De bliver inviteret 

med på de fysiske møder. 
Årets første fokusområde var en 

fælles skraldeindsamling på 

skolen. Den blev gennemført i 
fredags 

 

3

. 

Budgetopfølgning. Heidi orienterer. 5 Heidi orienterede om budget ud 

fra det udsendte bilag. Skolen har 

en sund økonomi. 
Der er i år prioriteret multibane, 

nye elevcomputere og nye møbler 

til bibliotek og repos, som større 
poster i budgettet. 

4 Buerup Skoles værdigrundlag. 

Drøftelse af værdigrundlaget og 

evt. beslutning, om opdateringer 
skal ske. 

30 I bilag er udsendt værdigregelsæt, 

antimobbestrategi, definition af 

skolens kerneopgave samt 
brochure om skolen. 

 

Skolens værdigrundlag blev 
gennemgået og drøftet. 

5 Skolestrategi. Kristoffer og Heidi 

orienterer om det igangsatte 

arbejde med Kalundborg 
Kommunes skolestrategi og 

mulighederne for at gøre sin 

indflydelse gældende ved 
deltagelse i fire workshops. 

Er der nogen fra bestyrelsen, som 

ønsker at deltage? 
Hvilke overordnede linjer ønsker vi 

at bringe ind i arbejdet? 

15 Arbejdet med skolestrategi er 

begyndt. Det er stadig muligt at 

tilmelde sig workshops på 
tilmelding@kalundborg.dk .  

9 Planlægning af Åben Skole 

18.11.20 kl. 16-17.30 

15 Drøftelse af, hvordan vi laver 

Åben Skole for interesserede nye 
elever og forældre på en corona-

venlig vis. 

 

7 Trivselsundersøgelsens resultater. 
Heidi gennemgår 

10 Heidi orienterede om 
trivselsundersøgelsens resultater 

og hvordan vi på skolen arbejder 

mailto:tilmelding@kalundborg.dk


trivselsundersøgelsens resultater. 

Mulighed for at stille spørgsmål 

med rapporterne ved 

klassekonferencer. 

Vi har tå årlige klassekonferencer 
om hver klasse, hvor faglige 

resultater og trivsel indgår.  

Her drøftes hvilke faglige og 
sociale indsatser, der sættes i 

gang for klassens elever. Det er 

også her ressourcer prioriteres i 
forhold til ændrede behov.  

8 Drøftelse og evt. start på 

revidering af antimobbe-strategi 

15 Sociale medier fylder mere og 

mere i børns liv. Forslag om at 

lade sociale medier fylde lidt mere 
i antimobbestrategien. 

Skal vi nedsætte arbejdsgruppe? 

9 Lukket punkt 5  

1

0 

Gensidig orientering 10 Skolebestyrelsesformand 
 

Medarbejderrepræsentanter 

 
Skoleleder: Vi har sendt Niels godt 

af sted på pension. 

Vi havde en god naturfaglig 
temauge. 

på kommende møde skal vi lave 

høringssvar vedr. ferieplaner. 

I SFO er Bettina Møller i dag 
startet som pædagogmedhjælper. 

Vi afventer fortsat byggetilladelse 

vedr multibane. 
 

Andre medlemmer 

 Evt. 

Herunder punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøder.  

5 Høringssvar ferieplaner. 

 


